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ÄRENDELISTA
§ 138 Länsplan för regional transportinfrastruktur i Stockholms län 2018-2029
§ 139 Motion - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö centrum
§ 140 Ekeröleden, ny prolongering av trafikavtal
§ 141 Trafikplan för Ekerö kommun - beslut om samråd
§ 142 Ny energiplan för Ekerö kommun
§ 143 Fastigheten Träkvista 18:1 m fl – uppförande av bostäder
§ 144 Utbyggnad Sanduddens skola
§ 145 Ekerö kommun – Riktlinje för arbete med och beslutsordning för lokalinvesteringar
§ 146 Utträde ur Mälardalsrådet
§ 147 Förändrad maxtaxa inom förskola, pedagogisk omsorg och fritidshem
§ 148 Revidering av Kultur- och fritidsnämndens reglemente KFS 30:1
§ 149 Ej färdigberedda motioner 2016 - 2:a redovisningen
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§ 138

Länsplan för regional transportinfrastruktur i Stockholms län 2018-
2029 (KS16/193)

Beslut

1. Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunledningskontorets förslag till 
yttrande.

2. Kommunstyrelsen uppdrar åt Kommunstyrelsens ordförande att underteckna 
yttrandet.
_____

Sammanfattning
Länsstyrelsen i Stockholms län har nu initierat framtagandet av Länsplan för regional 
transportinfrastruktur för åren 2018-2029, varför man till berörda nationella, region-
ala och lokala aktörer, har ställt förfrågan om prioriterade åtgärder och avgränsnings-
samråd för miljökonsekvensbeskrivning.

Projekt Ekerövägen/Rv 261 ingår i den nuvarande länsplanen, för åren 2014-2025 
(medan Förbifart Stockholm/E4 ingår i Nationell plan för transportsystemet). Ekerö 
kommun understryker särskilt behovet av att ett fjärde körfält för Ekerövägen, längs 
hela sträckan mellan Ekerö centrum och Brommaplan, måste formuleras i den nya 
länsplanen.

Beslutsunderlag
 §166 KSau Länsplan för regional transportinfrastruktur i Stockholms län 

2018-2029
 Tjänsteutlåtande - Länsplan för regional transportinfrastruktur i Stockholms 

län 2018-2019
 Förslag till yttrande - Länsplan för regional transportinfrastruktur i 

Stockholms län 2018-2029
 Remiss - Ny länsplan för transportinfrastrukturen 2018-2029

Expedieras till
Planeringschefen
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§ 139

Motion - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö centrum (KS15/254)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Reservation
Desirée Björk (Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Adam Reuterskiöld (M) yrkar enligt arbetsutskottets förslag.

Desirée Björk (Ö) yrkar bifall till motionen.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt arbetsutskottets förslag.
_____

Sammanfattning
Desirée Björk (Ö), Bernt Richloow (Ö) och Robert Oberascher (Ö) har i en motion 
föreslagit:

- att Ekerö Kommunfullmäktige beslutar att ge uppdrag till Kommunstyrelsen att 
utse lämpliga personer, lämpligt organ att kontakta Stockholms läns landsting för att 
diskutera och föreslå, eventuellt med Ekerö som medfinansiär, en översiktlig utred-
ning av ovan skissat slag rörande förutsättningar för spårbunden kollektivtrafik 
mellan Stockholm och Ekerö centrum.

- att aktivt verka för en spårbunden kollektivtrafik mellan Stockholm och Ekerö 
centrum.

Beslutsunderlag
 §167 KSau Motion - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö centrum
 Motionssvar - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö centrum
 §29 KSau Motion för remittering - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö 

kommun
 §143 Motion för remittering - Spårbunden kollektivtrafik till Ekerö kommun
 Motion - Spårbunden trafik 2015
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Expedieras till
Planeringschefen
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§ 140

Ekeröleden, ny prolongering av trafikavtal (KS15/127)

Beslut

Kommunstyrelsen godkänner prolongering av nuvarande trafikavtal mellan Ekerö 
kommun och Trafikverket Färjerederiet, gällande färjetransporter under första 
halvåret 2017.

Deltar ej
Desirée Björk (Ö) deltar inte i beslutet.
_____

Sammanfattning
För närvarande föreligger enbart det i september i år av parterna prolongerade trafik-
avtalet, för färjeförbindelsen på sträckan Jungfrusund-Slagsta.

Med anledning av att det har framkommit motiv för att vidare utreda förutsättning-
arna för ett nytt femårigt trafikavtal, föreslås att behandling av detta förslag till avtal 
avvaktas till våren år 2017.

Istället prolongeras åter det nuvarande trafikavtalet under tidsperioden från och med 
den 1 januari - till och med den 30 juni 2017.

Beslutsunderlag
 §165 KSau Ekeröleden, nytt trafikavtal för färjeförbindelsen
 Tjänsteutlåtande - Ekeröleden, ny prolongering av trafikavtal
 Ekeröleden - Nytt prolongeringsavtal 2016-11-21

Expedieras till
Planeringschefen
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§ 141

Trafikplan för Ekerö kommun - beslut om samråd (KS15/188)

Beslut

1. Kommunstyrelsen ställer sig bakom samrådsförslag till ny trafikplan för Ekerö 
kommun.

2. Förslag till trafikplan distribueras på remiss till nämnder och berörda 
myndigheter.

Reservation
Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) yrkar att ärendet ska återremitteras.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar att ärendet ska avgöras idag.
_____

Sammanfattning
Trafikplanen är ett planeringsdokument som beskriver hur trafiksystemet bör 
utformas för att stödja samhällsutvecklingen i riktning mot kommunens uppsatta 
mål. Planen ska även fungera som underlag till översiktsplanen.

Planen ska ge styrande principer för hur vi ska prioritera i stora och små beslut som 
rör kommunens trafikförsörjning. Planen ska dessutom vara ett stöd i planeringen av 
kommunens interna arbete, i kommunens samarbete med andra myndigheter och i 
dialogen med Mälaröborna. Planen innehåller en bedömning av nuläget, kommunens 
framtida trafikplanering och trafikförsörjning och mål och strategier. Avslutningsvis 
sammanfattas vilka åtgärdsprogram och åtgärder som anses nödvändiga för att 
planens mål ska uppfyllas.

I arbetet med översiktsplan för Ekerö kommun har identifierats behovet av en 
trafikplan.
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Beslutsunderlag
 §168 KSau Trafikplan för Ekerö kommun - beslut om samråd
 Tjänsteutlåtande - Trafikplan Ekerö
 Förslag till Trafikplan Ekerö

Expedieras till
Stadsarkitektkontoret
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2016-11-29

Reservation till Trafikplan för Ekerö kommun – beslut om samråd
Dnr KS15/188

Miljöpartiet de gröna ser positivt till framtagandet av en specifik Trafikplan för kommunen i 
anknytning till Översiktsplanen. Analysarbetet och nulägesrapporten är ett bra underlag men 
för att kunna uppfylla ambitionen att vara en plan behöver man knyta Trafikplanen till 
nyckeltal, resursallokering samt genomförandestrategi. Vi anser att Trafikplanen inte är 
fullständig som underlag till samrådshandlingar.

Trafikplanen bör vara direkt kopplad till De Globala Målen som Sveriges Regering och EU 
har skrivit under på. Hur genomförs dessa i kommunen och i den Trafikplan som ligger till 
grund för ÖP 2015-2030 med sikte på 2050? Med denna plan, hur ska 2-gradersmålet med 
sikte på 1,5-grader kunna uppnås och hur ligger planen i förhållande till målet om en Fossilfri 
välfärdsstat?

I underlagen för samrådshandlingar nämns inte Ekerös strategi, mål eller plan för att uppnå 
sin del i de Globala målen eller hur Trafikplanen är ett verktyg för att uppnå målen till 2030.
 

Carl Ståhle Desirée Björk
Miljöpartiet de gröna Ö-partiet
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§ 142

Ny energiplan för Ekerö kommun (KS16/211)

Beslut

1. Kommunstyrelsen ställer sig bakom samrådsförslag till ny energiplan för Ekerö 
kommun.

2. Förslag till ny energiplan distribueras på remiss.

Reservation
Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) yrkar att ärendet ska återremitteras.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar att ärendet ska avgöras idag.
_____

Sammanfattning
Ekerö kommuns gällande energiplan återfinns i kommunens Översiktsplan från 
2005. I samband med att denna revideras har en ny energiplan har tagits fram på 
uppdrag av kommunstyrelsen och ingår som en del av den kommande 
Översiktsplanen. Energiplanen innefattar en beskrivning av nuvarande 
energiförbrukning och energiproduktion samt distribution inom kommunen och 
kommunorganisationen. Vidare innehåller planen kommunala mål kopplat till en 
handlingsplan med konkreta åtgärder.

Ekerö Energiplan med tillhörande bilagor för nulägesbeskrivning, handlingsplan 
samt miljökonsekvensbedömning föreslås att ställas ut på samråd. Efter genomfört 
samråd revideras energiplanen utifrån yttranden för att sedan beslutas om antagande 
av kommunfullmäktige.
 
 

Beslutsunderlag
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 §169 KSau Ny energiplan för Ekerö kommun
 Tjänsteutlåtande - Energiplan för Ekerö kommun
 Ekerö Energiplan Samrådsförslag 2016-11-03
 Bilaga 1 Ekerö Energiplan - Nulägesbeskrivning
 Bilaga 2 Ekerö Energiplan - Handlingsplan
 Bilaga 3 Ekerö Energiplan - Miljökonsekvensbedömning av energiplanen

Expedieras till
Teknik- och exploateringskontoret
Kommunledningsstaben
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2016-11-29

Reservation till ny Energiplan för Ekerö Kommun
Dnr KS16/211

Miljöpartiet de gröna ser positivt till framtagandet av en specifik Energiplan för kommunen i 
anknytning till Översiktsplanen. Analysarbetet och nulägesrapporten är ett bra underlag men 
för att kunna uppfylla ambitionen att vara en plan behöver man knyta Energiplanen till 
nyckeltal, resursallokering samt genomförandestrategi. Vi anser att Energiplanen inte är 
fullständig som underlag till samrådshandlingar.

Energiplanen bör vara direkt kopplad till De Globala Målen som Sveriges Regering och EU 
har skrivit under på. Hur genomförs dessa i kommunen och i den Energiplan som ligger till 
grund för ÖP 2015-2030 med sikte på 2050. Med denna plan, hur ska 2-gradersmålet med 
sikte på 1,5-grader kunna uppnås och hur ligger planen i förhållande till målet om en Fossilfri 
välfärdsstat?

I underlagen för samrådshandlingar nämns inte Ekerös strategi, mål eller plan för att uppnå 
sin del i de Globala målen eller hur Energiplanen är ett verktyg för att uppnå målen till 2030.
 

Carl Ståhle Desirée Björk 
Miljöpartiet de gröna Ö-partiet
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§ 143

Fastigheten Träkvista 18:1 m fl – uppförande av bostäder (KS16/192)

Beslut

1. Kommunstyrelsen uppdrar till teknik- och exploateringschef att hos 
Byggnadsnämnden ansöka om förhandsbesked om bygglov för stadsvilla om fyra 
lägenheter per fastighet.

2. Kommunstyrelsen uppdrar till teknik- och exploateringschef att vid ett positivt 
förhandsbesked återkomma till Kommunstyrelsen med ett ärende om att anvisa 
marken för fastigheterna till AB Ekerö Bostäder på marknadsmässiga villkor. Vid 
anvisning ska exploatören ta hänsyn till att detaljplanen angränsar till ett område 
som kommer att omvandlas till naturreservat.

Reservation
Hanna Svensson (S), Johan Hammarström (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk 
(Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Hanna Svensson (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) yrkar att ärendet ska 
återremitteras till förmån för genomförande av plan för Hagens backe som alternativ 
för bebyggelse.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar att ärendet ska avgöras idag.
_____

Sammanfattning
Detta ärende redovisar förslag till uppförande av 11 st stadsvillor nordväst om 
Roshagens gruppboende. Området är idag inte utbyggt. Behov finns att pröva frågan 
om uppförande av s k stadsvillor med fyra lägenheter kan uppföras enligt gällande 
planer. Frågan får avgöras genom ansökan om förhandsbesked om byggnadslov och 
därefter i så fall anvisas AB Ekerö Bostäder på marknadsmässiga villkor.
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Beslutsunderlag
 §170 KSau Fastigheten Träkvista 18:1 m fl – uppförande av bostäder
 Tjänsteutlåtande - Träkvista 18:1 m fl - uppförande av bostäder
 Projektredovisning med ritningar

Expedieras till
Teknik- och exploateringschef
Integrationschef
AB Ekerö Bostäder
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2016-11-29

Reservation till Uppförande av bostäder – Fastigheten Träkvista 18:1 m fl 
Dnr KS16/192

Miljöpartiet de gröna ser positivt till uppförande av bostäder i nära anslutning till det 
planerade naturskyddsområdet på Jungfrusundsåsen men ser att det finns ett bättre alternativ 
till det avsedda området ur ett demokrati- tids-, ekonomi-, miljöskäl. 

Sedan tidigare finns det en ny plan för Hagens Backe / Roshagen som är utredd och väntar på 
genomförandebeslut. I den utredningen var man överens om att upphäva gällande plan för 
berörda fastighet Träkvista 18:1 m.fl. och istället anta planen Hagens Backe / Roshagen. 
 

Av demokratiskäl anser vi det är olämpligt att inte genomföra den överenskommelse och 
lösning som ligger till underlag för skapandet av naturskyddsområdet på Jungfrusundsåsen. 

Av tidsskäl anser vi att genomförandet av planen Hagens backe / Roshagen kommer att kunna 
erbjuda färdiga bostäder snabbare än allt arbete som krävs för ny infrastruktur kring Träkvista 
18:1 m.fl.

Av kostnadsskäl anser vi att genomförandet av Hagens Backe / Roshagen blir ett avsevärt 
billigare projekt för kommunen då infrastruktur såsom va, väg och el finns i nära anslutning.
Vi beräknar kostnadsbesparingen till ca 3-5 miljoner.

Av miljöskäl då planen kring Hagens Backe / Roshagen ligger i direkt anslutning till 
existerande bebyggelse vilket innebär att intrånget på det planerade naturskyddsområdet blir 
minimalt.

Carl Ståhle Hanna Svensson Desirée Björk 
Miljöpartiet de gröna Socialdemokraterna Ö-partiet
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§ 144

Utbyggnad Sanduddens skola (KS16/89)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
1. Kommunfullmäktige antar alternativ 3 för utbyggnad av Sanduddens skola.

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt Kommunstyrelsen att försälja fastigheten 
Sanduddens skola på marknadsmässiga villkor.

3. Kommunfullmäktige uppdrar åt Barn- och utbildningsnämnden att vid 
genomförande av alternativ 3 avveckla den kommunala verksamheten vid 
Sanduddens skola.

Jäv
Sivert Åkerljung (KD) anmäler jäv och deltar inte i överläggningen eller beslutet av 
ärendet.

Reservation
Hanna Svensson (S), Johan Hammarström (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk 
(Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Johan Hammarström (S) yrkar att ärendet ska återemitteras till förmån för en 
utredning om vilket av alternativ 1 och 2 som är mest ekonomiskt gynnsamt samt 
mest effektivt.

Carl Ståhle (MP) yrkar att ärendet ska återemitteras till förmån för en djupare 
utredning av alternativ 1.

Desirée Björk (Ö) yrkar att ärendet ska återemitteras med hänvisning till bristfällig 
redovisning och ofullständig konsekvensanalys utifrån pedagogisk, ekonomisk, 
elevmässig och de anställdas synvinkel.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar att ärendet ska avgöras idag.
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Yrkande
Johan Hammarström (S) och Desirée Björk (Ö) yrkar att alternativ 1 och 2 ska 
utredas vidare innan Kommunfullmäktige tar ställning till vilket av dessa som ska 
genomföras.

Carl Ståhle (MP) yrkar att alternativ 1 ska ingå i det fortsatta arbetet.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar enligt arbetsutskottets förslag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt arbetsutskottets förslag.
_____

Sammanfattning
Kommunstyrelsen gav 2016-04-05 kommunledningskontoret i uppdrag titta på hur 
en utbyggnad av Sanduddens skola bör ske och i vilken regi den ska byggas.

Tre förslag har tagits fram enligt PM 2016-11-03, kommunledningskontorets förslag 
är mot bakgrund av dessa övervägande att förorda alternativ 3 att försälja fastigheten 
och att skolverksamheten drivs vidare av en fristående skolaktör.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2016-11-14 att remittera ärendet till 
Barn- och utbildningsnämnden för inhämtandet av synpunkter inför beslut i 
Kommunstyrelsen.

Barn- och utbildningsnämnden yttrade sig 2016-11-17. I yttrandet betonar nämnden 
vikten och behovet av en utökning av alternativa huvudmän för grundskolor i 
kommunen. Nämnden anser att de kommunala skolorna håller en hög kvalitet och 
uppvisar goda resultat men att fler utförare skulle innebära en sund konkurrens som 
över tid även gynnar de kommunala skolornas utveckling.

Nämnden ställer sig därmed bakom förslaget att sälja fastigheten Sanduddens skola i 
enlighet med kommunledningskontorets förslag om alternativ 3.

Till nämndens yttrande redovisas även en konsekvensanalys som syftar till att belysa 
och förebygga eventuella negativa effekter framförallt av ett beslut enligt alternativ 3.
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Beslutsunderlag
 KS Tjänsteutlåtande - Utbyggnad Sanduddens skola
 PM - Utbyggnad Sanduddens skola
 Förstudie skolutbyggnad
 BUN Yttrande - Utbyggnad Sanduddens skola
 Konsekvensanalys - Utbyggnad Sanduddens skola
 § 99 BUN - Utbyggnad Sanduddens skola
 §158 KSau Utbyggnad Sanduddens skola
 Förhandlingsprotokoll enligt § 11 MBL - Utbyggnad Sanduddens skola

Expedieras till
Kommunledningskontoret
Teknik- och exploateringskontoret
Barn- och utbildningsnämnden
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RESERVATION                           
(20161129)

 

Reservation mot – Utbyggnad Sanduddens skola

DNR KS16/89

Socialdemokraternas förordar att man för elevernas och skolans skull jobbar vidare med 
förslag ett och två för att hitta den mest stabila, långsiktiga och ekonomiskt mest gynnsamma 
lösningen för att bygga ut Sanduddens skola.

Kommunen står inför stora och strategiskt viktiga investeringar i närtid, för att kunna tillskapa 
en utökad skolkapacitet inom kort tid. Att i detta kritiska läge börja experimentera med nya 
helt oprövade lösningar som alternativ tre skulle innebära ter sig ytterst ologiskt. 

Att stänga ner en väl fungerande skola, uppskattad av elever, personal och vårdnadshavare, 
som presterar goda resultat, för att sedan ”hoppas” på att en fristående grundskoleaktör, i 
första hand får tillstånd av skolinspektionen att driva grundskola i Ekerö, för det andra ens gör 
det lika bra som den redan etablerade kommunala skolan, och för det tredje, inte göra likt 
skolkoncernen John Bauer och går i konkurs från en dag till en annan. Det är ovärdigt en 
kommun som säger sig vara mån om sina begränsade resurser såväl som sina medborgare, att 
utsätta en skola och dess elever för ett sådant experiment.
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2016-11-29

Reservation Utbyggnad av Sanduddens skola
Dnr KS 16/89

Miljöpartiet de gröna är för att driva skolor i privat regi eller att de ägs och förvaltas av en 
privat aktör, likväl som att skolor ska kunna drivas i kommunal regi. 

Vi ser dock i detta specifika fall flera risker med alternativ 3 som innebär en försäljning av 
skolan och att skolan ska drivas av en fristående aktör. De elever och föräldrar som har valt 
Sanduddens skola har gjort det med förutsättningen att det är en kommunal skola. Det finns 
också en påtaglig risk att vi förlorar personal om de inte vill arbeta i den friskola som kommer 
att ta över driften av skolan. Vi anser att detta är oroande i en tid då lärarbristen är mycket 
stor.

Vi känner oss heller inte trygga med att detta måste förhandlas fram under tidspress. Risken 
finns att vi då tvingas välja en köpare och skolaktör som inte är tillräckligt långsiktig eller 
uppvisar andra brister.

Vi saknar också de ekonomiska kalkyler som ligger bakom majoritetens ställningstagande för 
alternativ 3 framför alternativ 1.

Vi ställer oss dock positiva till att kommande investeringsbehov av skollokaler kan lösas med 
etablering av fristående fastighetsägare som bygger, äger och förvaltar skollokaler.

Carl Ståhle  
Miljöpartiet de Gröna Mälaröarna
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 Reservation vid Kommunstyrelsens sammanträde 
29 november 2016 – Utbyggnad Sanduddens skola. 

För ganska precis ett år sedan föreslog Alliansen att Ekebyhovsskolans 
högstadium skulle avvecklas. Och när beslutet fattades framgick i underlaget att 
Sanduddens skola skulle byggas ut och eleverna vid Munsö och Sundby skola 
skulle erbjudas plats i Sanduddens skola. 

Nu är Alliansen på väg att genomföra ytterligare ett beslut med bristfällig 
redovisning av alternativa lösningar och ofullständig konsekvensanalys utifrån 
pedagogisk, ekonomisk, elevmässig och de anställdas synvinkel.
 
Vid beslutet om Ekebyhovsskolan lovades att förbättringar skulle ske gällande 
öppenheten i kommunikationen mellan kommun, lärare, elever och deras 
föräldrar innan beslut tas som berör dem i allra högsta grad. Risken är stor att 
både elever, föräldrar och lärare m.fl. flyr kommunen i den uppkomna 
situationen. Öpartiet anser sig inte kunna ta ansvar för det beslut 
kommunstyrelsen tagit, då grundläggande information i ärendet saknas. 

I underlaget framgår att konsekvensanalyserna ska göras i efterhand. Detta är 
inget som Öpartiet kan ställa sig bakom.

Även de lagar och regler som gäller för samspelet mellan facken och de 
beslutande har eftersatts å det grövsta.

Att kommunstyrelsen föreläggs fatta beslut utan att det redovisas ett fullständigt 
underlag med alternativa lösningar och konsekvensanalyser utifrån pedagogiska, 
ekonomiska och elevmässig synvinkel är inte acceptabelt för Öpartiet. 

Vi politiker är skyldiga våra uppdragsgivare, allmänhet och skattebetalare, att 
visa att vi omsorgsfullt fullgör det uppdrag som anförtrott oss.
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Med hänvisning till ovanstående anser Öpartiet att ärendet skulle återremitteras 
och vi reserverar oss därför mot beslutet.

Desirée Björk
Öpartiet
Ekerö 2016-11-30
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 145

Ekerö kommun – Riktlinje för arbete med och beslutsordning för 
lokalinvesteringar (KS16/143)

Beslut

1. Kommunstyrelsen beslutar anta ”Ekerö kommun - Riktlinje för arbete med och 
beslutsordning för lokalinvesteringar” daterad oktober 2016 att gälla från den 1 
januari 2017.

2. Kommunstyrelsens beslut ersätter tidigare beslut 2008-03-04 Ks § 36.

3. Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunledningskontoret i uppdrag att, i 
samarbete med övriga förvaltningar/kontor, göra erforderlig gränsdragning i 
nämndernas lokalansvar för vissa kommunala anläggningar och verksamhetslokaler 
samt i förekommande fall föreslå revideringar i nämndernas reglementen. Uppdraget 
återrapporteras fortlöpande under år 2017.
_____

Sammanfattning
Kommunstyrelsen fastställde 2008-03-04 KS § 36 (Dnr KS08/62-049) arbetsrutin 
för investeringsprocessen i kommunen. Innehållet i riktlinjen och beslutsordningen 
är i många delar fortfarande giltig. Men förändrad politisk organisation och 
nämnders ansvarsförhållande samt förändrad tjänstemannaorganisation påverkar 
arbetsprocessen med och beslutsordningen för kommunens lokalinvesteringar. 
Tillsammans med att lång tid har förflutit sedan föregående beslut är det påkallat att 
revidera befintligt beslut genom att se över och tydliggöra processen avseende 
arbetsordning och ansvar för beslut i form av reviderad riktlinje och beslutsordning 
för Ekerö kommuns för lokalinvesteringar.

Ekonomichefen har i arbetet med framtagande av förslag till ny riktlinje och 
beslutsordning samarbetat med extern konsult. Konsult har tagit del av Ekerö 
kommuns beslut som berör frågeställningen om lokalinvesteringar samt intervjuat 
Kommunstyrelsens ordförande, ordförande Tekniska nämnden, chef 
fastighetskontoret och ekonomichef.

De intervjuade har tillsammans med barn- och utbildningschefen, socialchefen, chef 
kultur- och fritidskontoret och teknik- och exploateringschef getts möjlighet att 
lämna synpunkter på förslag. Föreliggande förslag till Ekerö kommuns riktlinje för 
arbetet med och beslutsordning för lokalinvesteringar har uppdaterats oktober 2016.
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Förslag till Ekerö kommuns riktlinje för arbetet med och beslutsordning för 
lokalinvesteringar redogör för de olika delarna i investeringsprocessen, 
beslutsordning, ansvar och roller i den politiska organisationen och i 
tjänstemannaorganisationen samt för budgethanteringen.

Förslag till reviderad riktlinje och beslutsordning för lokalinvesteringar innebär 
överväganden om nämndernas ansvarsfördelning för vissa anläggningar och 
verksamhetslokaler. En ny ingrediens i arbetsprocessen är en översiktlig 
lokalresursplan för kommunen vars omfattning successivt behöver utarbetas. 
Förslaget innebär en förändring i detaljeringsnivå avseende belopp 
investeringsutgifter per projekt i det inledande skedet av budgetprocess 
investeringar.

Beslutsunderlag
 §162 KSau Ekerö kommun – Riktlinje för arbete med och beslutsordning för 

lokalinvesteringar
 Tjänsteutlåtande - Riktlinje för arbetet med och beslutsordning för 

lokalinvesteringar Ekerö kommun
 PM - Ekerö kommun - Riktlinje för arbetet med och beslutsordning för 

lokalinvesteringar

Expedieras till
Kommundirektör
Ekonomichef
Samtliga nämnder
Revisorerna
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 146

Utträde ur Mälardalsrådet (KS16/214)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige besluta att Ekerö kommun anmäler utträde ur Mälardalsrådet.

Reservation
Hanna Svensson (S), Johan Hammarström (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée 
Björk (Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Adam Reuterskiöld (M) yrkar enligt arbetsutskottets förslag.

Hanna Svensson (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) yrkar avslag till 
förslaget.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt arbetsutskottets förslag.
_____

Sammanfattning
Mälardalsrådet är en frivillig samverkansorganisation för kommuner och landsting i 
Stockholms, Uppsala, Örebro, Västmanlands och Södermanlands län. Rådets 
övergripande syfte och ambition är att vara en politisk mötesplats och plattform för 
storregionala frågeställningar internt i regionen såväl som internationellt. Rådet ska 
även företräda regionen i olika sammanhang. Arbetet bedrivs i nätverk mellan rådets 
medlemmar koncentrerat till tre områden; infrastruktur och kommunikationer, 
kunskaps- och kompetensförsörjning samt internationell benchmarking.

Syftet med Ekerös medlemskap är att tillsammans med Mälardalsrådets medlemmar 
arbeta för att våra intressen tas tillvara inom dessa områden. Då vi idag ingår i ett 
flertal sammanhang som, sett till möjlighet att påverka, är mer relevanta än 
Mälardalsrådet finns anledning att ompröva medlemskapet. Vi ingår exempelvis i 
Sveriges kommuner och landsting samt Kommunförbundet Stockholms län och för 
kontinuerligt samtal med Länsstyrelsen och Landstinget kring nämnda frågor.
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Av Mäladalsrådets stadgar framgår att ett utträde ska ske vid utgången av ett 
kalenderår och att anmälan om utträde ska göras till styrelsen senast den 31 
december året dessförinnan. Jag föreslår därmed att Kommunstyrelsen föreslår 
Kommunfullmäktige besluta att Ekerö kommun anmäler utträde från 
Mälardalsrådet.

Beslutsunderlag
 §174 KSau Utträde ur Mälardalsrådet
 Ordförandeförslag - Utträde ur Mälardalsrådet
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RESERVATION                           
(20161129)

 

Reservation mot Utträde ur Mälardalsrådet

DNR KS16/214

Socialdemokraterna tror att nyttan av samarbetsmöjligheterna inom Mälardalsrådet är en 
outnyttjad resurs i Ekerö kommun. Vi är en relativt liten kommun, att dela erfarenheter och 
dra lärdom av andra är ett bra sätt att utvecklas men utan att behöva uppfinna hjulet själv varje 
gång.

För Socialdemokraterna För Ö-partiet

Hanna Svensson Desirée Björk
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2016-11-29

Reservation till utträde ur Mälardalsrådet
Dnr KS16/214

Mälardalsrådet är en bra plattform för samverkan med Stockholm, Uppsala, Örebro, 
Västmanlands län. Områden som infrastruktur, kommunikationer, kunskaps- och 
kompetensförsörjning samt internationell benchmarking är viktigt att vi i en gemensam region 
kan hitta goda samverkansformer kring. Det är naturligtvis upp till rådets medlemmar vad vi 
gör av det. Vi tänker oss att det kan vara olika hur intensivt engagemanget är beroende på 
vilka frågor som är aktuella. Det är dock beklagligt om Ekerö kommun förlorar en möjlighet 
till påverkan och att bevaka kommunens intressen i Mälarregionen.

Carl Ståhle
Miljöpartiet de gröna
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 147

Förändrad maxtaxa inom förskola, pedagogisk omsorg och fritidshem 
(KS16/191)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige godkänner förslag till KFS 40:4, att gälla från den 1 januari 
2017.

Beslutet gäller under förutsättning att Skolverket fattar beslut om ändring av 
statsbidraget. Ändring av statsbidraget meddelas kommunen senast den 30 december 
2016.
_____

Sammanfattning
Förordning (2001:160) om statsbidrag till kommuner som tillämpar maxtaxa inom 
förskolan och fritidshemmet har ändrats vilket medför nya avgiftsnivåer.

Statsbidraget betalas ut under förutsättning att kommunen följer villkoren
i förordningen. Förordningen har nu ändrats och ändringen innebär att inkomsttaket 
indexeras.

Avgiften är inkomstrelaterad med en maximal avgift per barn. De hushåll som har en 
bruttoinkomst på minst 45 390 kr/månad betalar den högsta avgiften i maxtaxan.
Ändrade avgiftsnivåer för maxtaxan 2016

Avgifter i förskola/pedagogisk omsorg
Barn 1 – 3 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 1 362 kr/månad 
Barn 2 – 2 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 908 kr/månad 
Barn 3 – 1 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 454 kr/månad

Barn 4 – Ingen avgift för fler än tre barn.
Avgifter i fritidshem/pedagogisk omsorg
Barn 1 – 2 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 908 kr/månad 
Barn 2 – 1 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 454 kr/månad 
Barn 3 – 1 % av hushållets avgiftsgrundande inkomster dock högst 454 kr/månad 
Barn 4 – Ingen avgift för fler än tre barn.
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag
 § 98 BUN - Förändrad maxtaxa inom förskola, pedagogisk omsorg och 

fritidshem
 BUN Tjänsteutlåtande - Förändrad taxa inom förskola, pedagogisk omsorg och 

fritidshem
 KFS 40-4 - Taxa inom förskola, pedagogisk omsorg och fritidshem (nu 

gällande)
 §173 KSau Förändring av maxtaxa
 Förslag till ny taxa inom förskola, pedagogisk omsorg, fritidshem (KFS 40-4)
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 148

Revidering av Kultur- och fritidsnämndens reglemente KFS 30:1 
(KS16/199)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige antar KFS 30:1, att gälla från den 1 januari 2017.
_____

Sammanfattning
Ansvaret för sommarsimskolan för barn och ungdomar i Ekerö kommun övergår från 
och med den 1 januari 2017 till Kultur- och fritidsnämnden. Sommarsimskolan har 
tidigare varit en verksamhet som Barn- och utbildningsnämnden har ansvarat för. 
Överföringen av ansvar för sommarsimskolan har godkänts av såväl Kultur- och 
fritidsnämnden som av Barn- och utbildningsnämnden.

Med anlending av detta behöver Kultur- och fritidsnämndens reglemente revidreras. 
Nämndkontor kultur och fritid föreslår därför att ett tillägg görs i reglementet där 
ansvaret för sommarsimskolan tillkommer som ytterligare en verksamhet som 
nämnden ansvarar för.

Beslutsunderlag
 § 57 KFN - Revidering av Kultur- och fritidsnämndens reglemente
 KFS 30:1 - Reglemente för Kultur- och fritidsnämnden (nu gällande)
 Förslag till nytt reglemente för Kultur- och fritidsnämnden KFS 30-1
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 149

Ej färdigberedda motioner 2016 - 2:a redovisningen (KS16/75)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige noterar informationen.
_____

Sammanfattning
Enligt Kommunfullmäktiges arbetsordning § 30 ska Kommunstyrelsen två gånger per 
år till Kommunfullmäktige redovisa de motioner som ännu inte är färdigberedda. 
Detta är 2016 års andra redovisning.

Hittills under 2016 har sju nya motioner remitterats till Kommunstyrelsen och tio har 
behandlats. Idag finns totalt tretton motioner som ännu inte behandlats. Ingen av 
dessa är äldre än ett år.

Beslutsunderlag
 §154 KSau Redovisning av ej färdigberedda motioner 2016 - 2:a redovisningen
 Tjänsteutlåtande - Redovisning av ej färdigberedda motioner 2016 - 2:a 

redovisningen
 Rapport - Ej färdigberedda motioner 2016 - 2:a redovisningen

Expedieras till
Kommunkansliet
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 150

Socialnämndens rapportering av ej verkställda beslut 2016 - per 
sista september 2016 (KS16/130)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige noterar redovisningen.
_____

Sammanfattning
Socialnämnden ska till Kommunfullmäktige lämna en rapport över gynnande beslut, 
enligt 4 kap 1 § socialtjänstlagen och 9 § lag om stöd och service till vissa 
funktionshindrade som ej verkställts inom tre månader från beslut. Rapporteringen 
ska ske en gång per kvartal och denna rapport avser kvartal 3 år 2016. 
Socialnämnden har tagit del av rapporteringen och har gjort bedömnigen att inga 
vidare åtgärder behöver vidtas med anledning av denna.

Beslutsunderlag
 SN § 139 Rapportering enligt 16 kap 6 f-h §§ SoL och 28 f-g §§ LSS per 2016-

09-30
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 151

Redovisning av delegeringsbeslut

Beslut
Kommunstyrelsen noterar informationen.

Delegationsbeslut
 KS13/144-50  Delegationsbeslut om Ekerövägen/Rv 261 - Mindre ändring av 

vägplan, ombyggnad av delen Ekerö centrum-Nockeby
 KS14/112-10  Delegationsbeslut - Ändring av organisation angående Chef för 

fastighetskontoret
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 152

Anmälningar för kännedom

Beslut
Kommunstyrelsen noterar informationen.

Anmälningar
 KS16/185-2 Årsplanering mottagande av nyanlända för bosättning under 2017
  Missiv om kommuntal från Migrationsverket
 KS16/202-3 Brev - Ekerö kommun pausar mottagandet av nyanlända med 

permanent uppehållstillstånd
 KS16/202-4 Svar - Ekerö kommuns beslut om mottagande av nyanlända
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 153

Utred partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och Heimstaden Bostad 
AB (KS16/223)

Beslut

Kommunstyrelsen ger kommunledningskontoret i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för ett partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och Heimstaden 
Bostad AB.

Reservation
Hanna Svensson (S), Johan Hammarström (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk 
(Ö) reserverar sig.
_____

Yrkande
Adam Reuterskiöld (M) yrkar enligt ordförandeförslaget.

Hanna Svensson (S), Carl Ståhle (MP) och Desirée Björk (Ö) yrkar avslag till 
förslaget.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt ordförandeförslaget.
_____

Sammanfattning
Ekerö kommun står inför en spännande utveckling. Allt fler har fått upp ögonen för 
att Ekerö är en bra kommun att leva och bo i. I kombination med infrastrukturprojekt 
som Förbifart Stockholm och att vi får bättre kommunikationer förväntas allt fler 
flytta hit, och inom en snar framtid kommer vi att gå från en landsbygdskommun till 
en småstad. Att kommunen växer är i grunden positivt men det innebär också 
utmaningar. För att möta utvecklingen behöver Ekerö Bostäder bygga bostäder i en 
betydligt högre takt än vad de tidigare har gjort.

Heimstaden Bostad AB har den 28 november inkommit med en förfrågan om att 
bilda partnerskap med Ekerö Bostäder AB. Mot bakgrund av den ovan nämnda 
utveckling som Ekerö kommun står inför är detta ett intressant förslag att utreda. 
Heimstaden Bostad AB är en stabil aktör som har väldokumenterad och lång 
erfarenhet av att samarbeta med kommuner kring att utveckla och förvalta 
bostadsfastigheter. Ett partnerskap skulle innebära en förstärkning av vårt eget 
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Sammanträdesprotokoll
2016-11-29

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

bostadsbolag genom att vi tillför den extra kompetens, de resurser och det kapital 
som behövs för att möta utvecklingen och öka byggtakten. Att vi får fler bostäder med 
olika upplåtelseformer i kommunen är positivt för alla kommunens medborgare och 
därför vill jag ge kommunledningskontoret uppdraget att utreda frågan vidare. Jag 
föreslår därmed att Kommunstyrelsen ger kommunledningskontoret i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för ett partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och 
Heimstaden.

Beslutsunderlag
 Ordförandeförslag - Utred partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och 

Heimstaden Bostad AB
 Förfrågan - Partnerskap AB Ekerö bostäder
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RESERVATION                           
(20161129)

 

Reservation mot Utred partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och Heimstaden Bostad 
AB 

DNR KS16/223

Att mindre än fem år efter en folkomröstning där Ekerö kommuns medborgare visade att man 
vill behålla det kommunala bostadsbolaget i kommunens ägo åter komma med ett förslag om 
att sälja delar av bolaget är både respektlöst och oansvarigt.

Ekerö kommun står inför stora förändringar och med byggandet av en fjärde fil och 
förbifarten rakt genom kommun hamnar Ekerö väldigt centralt i Stockholmsregionen. 
Efterfrågan och behovet av bostäder i kommunen kommer utan tvekan att öka under de 
kommande åren. Att äga fastigheter i Ekerö är således en god affär. Vi kan dessutom 
konstatera att Ekerö bostäders värde ser ut att ha ökat med 50% de senaste fem åren. Att sälja 
Ekeröbornas egendom på det här viset är varken ekonomiskt eller strategiskt genomtänkt.

Än konstigare är det att ärendet inte handlar om huruvida man vill sälja en minoritetsandel av 
Ekerö bostäders aktier och om det är det bästa för framtiden. Ärendet som presenteras handlar 
om ett specifikt företag som hört av sig och lagt ett bud. Om Alliansen så gärna vill sälja ut än 
mer av medborgarnas egendom, finns då inte ens ett intresse av att säkerställa att detta är det 
bästa avtalet vi kan få? Det verkar viktigare att det ska gå snabbt än att det ska bli bra.

För Socialdemokraterna

Hanna Svensson

                                       

Page 39 of 41



2016-11-29

Reservation till att utreda partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB och Heimdalen 
Bostad AB
Dnr: Ordförandeförslag 

Miljöpartiet de gröna reserverar sig mot beslutet att utreda partnerskap mellan Ekerö Bostäder 
AB och Heimdalen AB mot bakgrund att Ekerös väljare nyligen med övertygande majoritet 
har röstat mot en försäljning av Ekerö Bostäder AB. 

Vi anser att det är slöseri med tjänstemännens tid och resurser att utreda ett budbrev då 
Kommunen efter folkomröstningen har en plan att behålla bostadsbolaget i egen regi. 

Det finns ingen strategi eller plan som har föregåtts av en politisk diskussion samt 
medborgardialog som föranleder att vi ska svara Heimdalen, och ev. andra budgivare med 
annat än ett ”Nej tack”.

Vidare är Heimdalen ytterst olämplig som partner då bolaget endast är 1 år gammalt och har 
ingen erfarenhet att bygga bostäder, än mindre i den ”heta” Stockholmsregionen. 

Tidpunkten är också olämplig då Ekerö Bostäder står inför flera stora byggprojekt och att 
ändra i struktur och organisation är olämpligt för att kunna leverera på dessa projekt.

Sist men inte minst anser vi att det är olämpligt att föra fram ett Ordförandeförslag av en 
potentiell miljardaffär utan föregående beredning i Ksau. Detta leder bara till oro bland både 
politiker och befolkning.

Carl Ståhle
Miljöpartiet de gröna
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 Reservation vid Kommunstyrelsens sammanträde 29 november 2016 – 
Ordförandeförslag – Att utreda partnerskap mellan Ekerö Bostäder AB 
och Heimstaden AB

Under hösten 2012 genomfördes en folkomröstning för att stoppa försäljningen av Ekerö 
bostäder. Resultatet av folkomröstningen blev ett starkt Nej!
Löftet som gavs från Moderaterna och dess Allians efter folkomröstningen var att resultatet 
skulle respekteras.

Att inom så kort tid som fyra år senare lägga ett utredningsförslag som indirekt innebär en ev. 
försäljning av 49 % av Ekerö Bostäders aktier är ett stort svek mot våra kommunmedborgare 
och det demokratiska systemet.

Att ett ärende med en dignitet av miljardaffär dessutom läggs fram vid sittande bord utan att 
det föregåtts någon som helst politisk diskussion samt medborgardialog. Gör att Öpartiet inte 
kan ta något som helst ansvar för beslutet.

Med hänvisning till ovanstående och resultatet av den folkomröstning som gjordes 2012 yrkar 
vi avslag och reserverar oss därför mot beslutet.

Desirée Björk
Öpartiet
2016-12-01
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